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PROTOKÓŁ Nr XVI/12 
z sesji Rady Gminy Komarówka Podlaska 

odbytej w dniu 29 października 2012 roku w godzinach 900 - 1200 

 
Obecni radni wg załączonej listy obecności. 
Obecni sołtysi wg załączonej listy obecności. 
Ponadto w sesji uczestniczyli: Wójt Gminy p. Ireneusz Demianiuk, Skarbnik Gminy  
p. Teresa Maksymiuk, Sekretarz Gminy p. Teresa Magier, p. Urszula Wołodko Dyrektor ZSS 
w Komarówce Podlaskiej, Dyrektor, p. Małgorzata Babicz Dyrektor Przedszkola 
Samorządowego w Komarówce Podlaskiej, p. Małgorzata Karpińska Dyrektor Szkoły 
Podstawowej w Brzozowym Kącie, p. Stanisław śelazowski Dyrektor Szkoły Podstawowej w 
Walinnie, p. Marię Wasyluk Dyrektora Szkoły Podstawowej w Przegalinach DuŜych,  
p. Justyna Kluba aplikant Radcy Prawnego Andrzeja Latocha. 
 
Porządek obrad: 
 
1. Otwarcie i sprawy organizacyjne 

- stwierdzenie quorum, 
- przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji, 
- ustalenie porządku obrad 

2. Informacja o pracy w okresie międzysesyjnym: 
- Przewodniczącego Rady Gminy 
- Wójta Gminy 
- Przewodniczących stałych komisji Rady Gminy 

3. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2011/2012 
4. Analiza oświadczeń majątkowych za rok 2011: 

- informacja Przewodniczącego Rady 
- informacja Wójta Gminy 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 
1) podziału Gminy Komarówka Podlaska na okręgi wyborcze oraz ustalenia ich granic i 

numerów 
2) podziału Gminy Komarówka Podlaska na obwody głosowania i ustaleniu ich granic, 

numerów i siedzib obwodowych komisji 
3) sprzedaŜy nieruchomości gruntowej zabudowanej w drodze bezprzetargowej 
4) zaciągnięcia kredytu długoterminowego na sfinansowanie planowanego deficytu 

budŜetu Gminy na rok 2012 
5) zmiany budŜetu gminy na 2012 rok. 

6. Interpelacje i zapytania 
7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
8. Wolne wnioski. 
9. Zamknięcie obrad. 
 
Ad. 1 
Przewodnicząca Rady Gminy p. Marta Grabińska – dokonała otwarcia sesji i powitała 
wszystkich przybyłych. 
a) stwierdziła na podstawie listy obecności, iŜ Rada jest władna do podejmowania uchwał 

poniewaŜ na 15 radnych ustawowego składu w sesji uczestniczy 14 radnych. 
b) protokół z ostatniej sesji był wyłoŜony do wglądu, wzorem poprzednich sesji proponuję 

przyjęcie bez odczytywania. 
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Poprosiła o uwagi. 
 

Uwag nie zgłoszono. 
 
Protokół z ostatniej sesji został przyjęty w głosowaniu: 13 za, 1 radny wstrzymał się od głosu. 
 
c) dzisiejsza sesja zwołana jest na wniosek Pana Wójta. 

 

Odczytała treść wniosku. 
 

Proponowany porządek obrad Państwo otrzymali,  
Wpłynął równieŜ wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały  
w sprawie przyjęcia Statutu Międzygminnego Związku Komunalnego z siedziba  
w Parczewie. Projekt uchwały proponuję ująć, jako pierwszy, w pkt. 1. 
 

Przedstawiła porządek obrad z uwzględnionymi zmianami. Zapytała o uwagi? 
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Porządek obrad został przyjęty większością głosów. – 12 za, 2 radnych wstrzymało się od 
głosu. 
 
 
Ad. 2  
Przewodnicząca Rady Gminy p. Marta Grabińska- w okresie międzysesyjnym pełniłam 
dyŜury w Urzędzie Gminy. Uczestniczyłam w posiedzeniach 3 komisji stałych Rady Gminy. 
Uczestniczyłam w spotkaniu ze Spółką Sarmatia w sprawie studium uwarunkowań 
dotyczącym budowy ropociągu na terenie naszej gminy. Reprezentowałam Radę na 
okolicznościowych uroczystościach na terenie naszej gminy.  
 
Wójt Gminy – Od ostatniej sesji odbyły się gminne doŜynki. Dziękuje sołtysom wraz 
delegacjami i wszystkim mieszkańcom, którzy brali udział w naszym święcie plonów. Brałam 
udział w otwarciu krytej pływalni w Radzyniu Podlaskim. Zorganizowano szkolenie w 
zakresie tworzenia i prowadzenia spółdzielni socjalnych. Jeśli się uda moŜe jako gmina 
utworzymy taka spółdzielnie socjalną. Na razie zbieramy informacje. Będzie jeszcze 
szkolenie z Wojewódzkim Urzędem Pracy w którym wezmę udział. Odbył się wyjazd do 
Zakładu Zagospodarowania Odpadów w Adamkach dla Radnych, Sołtysów i pracowników 
Urzędu Gminy. Realizacja tej inwestycji jest zakończona. 31 października jest uroczyste 
otwarcie tego zakładu. Prezes Kułak oprowadził nas po zakładzie przedstawił koncepcje 
nowej ustawy tzw. śmieciowej. Podpisałem umowę z Urzędem Marszałkowskim o 
dofinansowanie wydania albumu i imprezy promującej. To album gminy Komarówka. 
Zamierzamy wydać go w przyszłym roku. Jest to finansowane poprzez Lokalna Grupę 
działania Zapiecek z małych projektów. Trwają negocjację do projekty z muzyka poprzez 
pokolenia z Wojewódzkim Urzędem Pracy. Projekt będzie realizowany przez GCK. 
Otrzymaliśmy juŜ pieniądze unijne z wniosku na remont trzech świetlic wiejskich Brzeziny, 
śulinki i Wólka Komarowska. Odbyła się kontrola z Urzędu Marszałkowskiego zakupu 
wyposaŜenie do Domu Kultury. Brałem udział w obchodach Dnia Edukacji Narodowej. Jutro 
podpisze umowę na dzierŜawę części dachu z firmą Mediasystem na internet. Chodzi to o 
dach Szkoły podstawowej w Komarówce, budynku Szkoły w Derewicznie i remizy OSP w 
Przegalinacg DuŜych. Firma ta chce sprzedawać Internet tak jak robi to firma Promaks. Ceny 
za dzierŜawę szkoła podstawowa – 1500 zł, Derewiczna -800 zł, Przegaliny 700 zł rocznie za 
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dzierŜawę części dachu. Sprzedano mieszkanie w domu nauczyciela Państwu Królom który 
wpłacili 25 000 zł przed aktem notarialnym pozostała kwotę odroczyłem do czasu 
zlikwidowania wkładu mieszkaniowego nie później jak do końca listopada tego roku. Dzisiaj 
jestem umówiony z pełnomocnikiem sióstr zakonnych Panem mecenasem Niemirką w 
sprawie negocjacji dotyczącej zakupu domu zakonnego. JeŜeli się dogadamy co do ceny to 
dalej ta sprawę będziemy prowadzić  
Brałem udział w pracach komisji stałych, prowadziłem bieŜące sprawy gminy, przyjmowałem 
interesantów.  
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i BudŜetu radny Tomasz Weremczuk 
w okresie międzysesyjmuk Komisja spotykała się 1 raz. Były omawiane: 
- zmiany budŜetowe 
- sprzedaŜ działki zabudowanej przy ul. 11 Listopada 
- statut Międzygminnego Związku Komunalnego  
- oraz sprawy bieŜące 

 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Społecznych radny  
p. Bogdan Wetoszka - Komisja spotkała w okresie międzysesyjnym spotkała się dwukrotnie. 
Na pierwszym spotkanie tematem był wstępny podział na okręgi jednomandatowe. Drugie 
dotyczyło informacji o realizacji o realizacji zadań oświatowych gminy Komarówka 
Podlaska. 
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej radny p. Jan Abramczuk - Komisja Rewizyjna w 
okresie międzysesyjnym spotkała się 2 razy. Pierwsze spotkanie dotyczyło funkcjonowania 
oczyszczalni ścieków i działalności spółki komunalnej. Drugie posiedzenie wyjazdowe 
odbyło się w Przedszkolu Samorządowym w Komarówce Podlaskiej tematem którego było 
funkcjonowanie przedszkola. 
 
 
Ad. 3  
Przewodnicząca Rady Gminy p. Marta Grabińska – Informację wszyscy Radni otrzymali. 
Wszyscy mogli się z nią zapoznać więc graniczmy się do pytań i uwag. 
 
Radny p. Bogdan Wetoszka – Na ostatniej komisji omawialiśmy informację o stanie 
realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2011/2012. Całość opiera się o nasza demografię 
zarówno liczba szkól jak i rozplanowanie poszczególnych klas w danych szkołach w ramach 
roczników. Komisja nie miała uwag co do samej informacji natomiast naleŜy ja traktować 
jako materiał poglądowy do kształtowania polityki oświatowej na naszym terenie. W 
informacji znajdują się informacje co nasza oświata posiada jak i wyniki egzaminów, wyniki 
nauczania w poszczególnych szkołach. To jest element który dotyczy analizy dalszej i będzie 
mógł słuŜyć w dalszych pracach nad ustaleniami dotyczącymi zapotrzebowania dla szkół jak i 
zapotrzebowania infrastruktury wspomagającej. Znajdują się teŜ informację dotyczące 
funkcjonowania małych szkół.  
 
Przewodnicząca Rady Gminy p. Marta Grabińska – czy są jakieś pytania? 
 
Dyrektor Szkoły Podstawowej w Walinnie p. Stanisław śelazowski – czy moŜemy dostać 
te informację? 
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Pracownik Urzędu Gminy p. Wiesław Ilczuk – Nic nie stoi na przeszkodzie, aby państwo 
dyrektorzy taka informację otrzymali. Ta informacja jest oparta na informacjach składanych 
przez państwa. To, co państwo przekazaliście dla mnie zawiera ta informacja plus dane z 
systemu informacji oświatowej. 
 
 
Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2011/2012 –została 

przyjęta  w głosowaniu większością głosów w głosowaniu 13 za, 1 radny wstrzymała się od 

głosu. 

 

 

Ad 4 Przewodnicząca Rady Gminy p. Marta Grabińska – przedstawiła treść pisma 
lubelskiego Urzędu Wojewódzkiego o nieprawidłowościach stwierdzonych w analizach 
oświadczeń majątkowych osób obowiązanych do ich złoŜenia oraz wyniki analizy 
oświadczeń majątkowych radnych.  
 
Sekretarz Gminy – przedstawiła wyniki analizy oświadczeń majątkowych pracowników 
zobowiązanych do ich złoŜenia. 
 
 
Ad 5.1  
Przewodnicząca Rady Gminy p. Marta Grabińska – Na dzisiejszą sesję zaproszony był 
Dyrektor Międzygminnego Związku Komunalnego p. Andrzej Lipski, ale niestety nie mógł 
przybyć – usprawiedliwił swoją nieobecność. 
 
Wójt Gminy – Do Urzędu Gminy wpłynęło pismo o pilne wprowadzenie do porządku obrad 
projektu uchwały w sprawie przyjęcia Statutu Międzygminnego Związku Komunalnego  
z siedziba w Parczewie. Podejmowaliśmy juŜ ten Statut, ale były do niego uwagi. Teraz 
otrzymali państwo statut, który został przyjęty na posiedzeniu Międzygminnego Związku 
Komunalnego w dniu 11 października 2012 r. Statut został zaakceptowany przez nadzór 
Wojewody oraz nadzór Prezesa Rady Ministrów. Uchwałę tą muszą podjąć wszystkie gminy 
a jest ich 12. W porównaniu z poprzednim statutem są niewielkie zmiany. Jedną ze zmian jest 
to, iŜ wodociągi i instalacje mogą być nie tylko uŜyczane, ale mogą teŜ występować inne 
formy eksploatacji. Umowa uŜyczenia jest umową bezpłatna a np. umowa dzierŜawy jest juŜ 
umową odpłatną. Chodzi tu o to by gminy, które teraz przekazują wodociągi mogły z tego 
tytułu odliczać VAT. 
 
Sekretarz Gminy – przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia Statutu 
Międzygminnego Związku Komunalnego z siedziba w Parczewie. 
 
 
Uchwała w sprawie przyjęcia Statutu Międzygminnego Związku Komunalnego z 
siedziba w Parczewie została podjęta większością głosów w głosowaniu: 13 za, 1 radny 
wstrzymał się od głosu. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
Ad 5.2 
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Sekretarz Gminy – przedstawiła projekt uchwały w sprawie podziału Gminy Komarówka 
Podlaska na okręgi wyborcze oraz ustalenia ich granic i numerów. 
 
Przewodniczący Komisji Komisji Oświaty, Kultury Zdrowia i Spraw Społecznych  
p. Bogdan Wetoszka – opinia naszej komisji jest negatywna.  

 
 
Uchwała w sprawie podziału Gminy Komarówka Podlaska na okręgi wyborcze oraz 
ustalenia ich granic i numerów została podjęta większością głosów w głosowaniu: 9 za,  
5 przeciw. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
Ad 5.3  
Sekretarz Gminy – Po podjęciu uchwały o podziale na okręgi wyborcze Rada Gminy w 
ciągu 3 miesięcy musi dokonać podziału gminy na obwody głosowania. Propozycja p. Wójta, 
aby nie wprowadzać zmian, aby zostały te same obwodowe komisje wyborcze w pięciu 
punktach. Przewidujemy 3 lokale dostosowane do potrzeb osób niepełnosprawnych – 
Komarówka Podlaska, Kolembrody i Wiski. 
 
Przewodniczący Komisji Komisji Oświaty, Kultury Zdrowia i Spraw Społecznych  
p. Bogdan Wetoszka – Nasza komisja nie podejmowała opinii, ale teŜ nie miała zastrzeŜeń 
do projektu tej uchwały. 
 
 
Sekretarz Gminy – przedstawiła projekt uchwały w sprawie podziału Gminy Komarówka 
Podlaska na obwody głosowania i ustaleniu ich granic, numerów i siedzib obwodowych 
komisji 
 
 
Uchwała w sprawie podziału Gminy Komarówka Podlaska na obwody głosowania i 
ustaleniu ich granic, numerów i siedzib obwodowych komisji została podjęta większością 
głosów w głosowaniu: 13 za, 1 przeciw. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
 
Przerwa w obradach godz. 10:16 
 
Wznowienie obrad po przerwie godz. 10:40 
 
 
Ad 5.3  
Wójt Gminy – Chodzi o działkę zabudowana budynkiem drewnianym  przy ul. 11 listopada. 
Osoba zamieszkująca ta nieruchomość jest zainteresowana zakupem. 
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i BudŜetu p. Tomasz Weremczuk – 

Opinia naszej komisji jest pozytywna.  
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Sekretarz Gminy – przedstawiła projekt uchwały w sprawie sprzedaŜy nieruchomości 
gruntowej zabudowanej w drodze bezprzetargowej 
 
 
Uchwała w sprawie sprzedaŜy nieruchomości gruntowej zabudowanej w drodze 
bezprzetargowej została podjęta większością głosów w głosowaniu: 13 za, 1 przeciw. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
Ad 5.4  
Wójt Gminy – Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na spłatę 
wcześniej zaciągniętych poŜyczek i kredytów wynika z uchwały budŜetowej na 2012 rok. Jest 
to kredyt w kwocie 730 000 zł. Chcemy juŜ całą procedurę rozpocząć, jeśli dziś podejmiecie 
państwo tą uchwałę. Potem opinie RIO, postępowanie przetargowe i myślę, Ŝe kredyt moŜe 
być uruchomiony dopiero na początku grudnia. 
 
Skarbnik Gminy – Kredyt jest zaciągnięty na okres 10 lat (2013-2022). Kredyt ten był 
planowany w projekcie i uchwalony w budŜecie gminy. Była to kwota 735 000,92 zł. Udał się 
zejść o 5 000,92 zł a więc kwota do zaciągnięcia to 730 000 zł. Proszę o pytania. 
 
Radny p. Bogdan Wetoszka – Czy prognoza długoterminowa się nie zmienia? 
 
Skarbnik Gminy – Nie, poniewaŜ kredyt w tej prognozie cały czas figuruje od początku roku 
tylko będzie zaciągnięty mniejszy o 5000 zł 
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i BudŜetu p. Tomasz Weremczuk – 

Opinia naszej komisji jest pozytywna.  

Skarbnik Gminy - przedstawiła projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu 
długoterminowego na spłatę wcześniej zaciągniętych poŜyczek i kredytów. 
 
Uchwała w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na spłatę wcześniej 
zaciągniętych poŜyczek i kredytów została podjęta większością głosów w głosowaniu: 12 
za, 1 przeciw, 1 radny wstrzymał się od głosu. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
Ad 5.5  
Skarbnik Gminy – przedstawiła zmiany budŜetowe. 
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i BudŜetu p. Tomasz Weremczuk – 

Opinia naszej komisji jest pozytywna.  

Skarbnik Gminy - przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budŜetowej na 
rok 2012 
 
 
Uchwała w sprawie zmiany uchwały budŜetowej na rok 2012 została podjęta większością 
głosów w głosowaniu: 13 za, 1 radny wstrzymał się od głosu. 
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Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
Ad. 6 
Radny p.Jan Borowik- Jaka cena domu zakonnego będzie satysfakcjonująca? 
Co z działka pani Olszewskiej? 
Co z kolektorami słonecznymi? 
 
Radny p. Andrzej Kowalczuk – Czy coś drgnęło w sprawie postawienia znaków zakazu 
przy cmentarzu.  
 
Radny p. Grzegorz Grzesiakowski – Chcę zwrócić uwagę na ogromna kałuŜe pod na 
wyjeździe przy Ośrodkiem Zdrowia. 
 
Ad. 7 
Wójt Gminy: 

- Wycena to 340 tyś zł. Negocjację zacznę od kwoty 150 -170 tyś zł. 
- Działka jest juŜ podzielona. Koszy 1 ara to 4 tyś zł.  
- Co do kolektorów trwa ocena w Urzędzie Marszałkowskim. 
- Odnośnie znaków nie wiem czy mamy na to środki.  
- Wykonanie odwodnienie przy Ośrodku Zdrowia zlecę firmie AZ-BUD 

 
 
Ad 8  
Przewodnicząca Rady Gminy p. Marta Grabińska –  przedstawiła podziękowania za 
poparcie stanowiska w sprawie planów konsolidacji branŜy chemicznej i przyszłości 
Zakładów Azotowych Puławy nadesłane przez Radę Miasta Puławy i Zakłady Azotowe. 
 
 
Ad. 9 Przewodnicząca Rady Gminy p. Marta Grabińska – po wyczerpaniu porządku 
obrad dokonała zamknięcia obrad sesji. 
 
Podziękowała wszystkim za udział. 
 
 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
 

    Protokolant       Przewodnicząca Rady Gminy 
Dorota Maksymiuk-Mitońska     Marta Grabińska 

 
 
Protokół sporządzono dnia 8 listopada 2012 roku 
 
Przekazano Sekretarzowi Gminy dnia 9 listopada 2012 r. 
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WYKAZ UCHWAŁY 
RADY GMINY KOMARÓWKA PODLASK 

podjętych na sesji w dniu 29 października 2012 r. 
 
 
 
Uchwała Nr XVI/99/2012 w sprawie przyjęcia Statutu Międzygminnego 
Związku Komunalnego z siedziba w Parczewie 
 
Uchwała Nr XVI/100/2012 w sprawie podziału Gminy Komarówka Podlaska 
na okręgi wyborcze oraz ustalenia ich granic i numerów 
 
 
Uchwała Nr XVI/101/2012 w sprawie podziału Gminy Komarówka Podlaska na 
obwody głosowania i ustaleniu ich granic, numerów i siedzib obwodowych komisji 
 
 
Uchwała Nr XVI/102/2012 sprzedaŜy nieruchomości gruntowej zabudowanej w drodze 
bezprzetargowej 
 
Uchwała Nr XVI/103/2012 zaciągnięcia kredytu długoterminowego na spłatę wcześniej 
zaciągniętych poŜyczek i kredytów 
 
 
Uchwała Nr XVI/104/2012 w sprawie zmiany uchwały budŜetowej na rok 2012 
 
  

 


